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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 220
Kurator Ole Borch udtaler til DR Kontant den 15. november 2011, at selvom
sager om visse former for økonomisk kriminalitet ”serveres på et sølvfad”, så
vurderer politiet, at der ikke er noget at komme efter. Samtidig siger formand
for insolvensadvokaterne Pernille Bigaard, at der er for mange sager af den
art, der bliver henlagt. På den baggrund bedes ministeren oplyse antallet af
sager om økonomisk kriminalitet, der er anmeldt til politiet i de seneste 3 år og
i den forbindelse redegøre for hvor mange af sagerne, der har ført til tiltale-
rejsning og efterfølgende domfældelse.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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